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Zápis č. 11/2024 z jednání Komise pro dopravu RMČ Praha 10, které 
se konalo dne 30. 10. 2024 

 
Přítomní členové: Marek Dvořák, BBA – předseda komise, Ing. Jarmila Bendová,  
Ladislav Chládek, Ing. Milan Maršálek, PaeDr. Martin Sekal 
 
Nepřítomní členové: Robert Zrzavecký, Ing. Viktor Lojík 
 
Stálí hosté: Mikuláš Pobuda 
  doc. Ing. Zdeněk Lokaj, Ph.D., LL.M. 
 
Jednání KOM bylo zahájeno v 17:00 hodin. 
 
Návrh programu jednání:  
 

1. Zahájení jednání Komise pro dopravu 
2. Schválení programu 
3. Návrh a schválení ověřovatele zápisu 
4. OC Květ 

5. Podněty veřejnosti 
6. Různé 
7. Závěr 

1. Zahájení jednání Komise pro dopravu 
 
Jednání KPD zahájil a vedl od 17:00 hod. předseda komise pan Marek Dvořák. Komise se 
sešla v nadpoloviční většině a po celou dobu jednání byla usnášení schopná. 
 
2. Schválení programu  
 
Hlasováno o programu ve výše uvedené podobě. 
 

Výsledek hlasování:   

  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 5 0 0 

KPD schválila program jednání č. 11/2024 KPD 
 
 
3. Návrh a schválení ověřovatele zápisu 
 
Pan Marek Dvořák navrhl jako ověřovatele zápisu paní Ing. Jarmilu Bendovou a nechal o 
tomto návrhu hlasovat. 
 

Výsledek hlasování:   

  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 5 0 0 

KPD schválila ověřovatele zápisu č. 11/2024 KPD 
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Schválení hostů 
 
Předseda komise pro dopravu představuje architekty projektu OC Květ a nechává hlasovat o 
jejich přítomnosti. 
 

Výsledek hlasování:   

  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 5 0 0 

KPD schválila ověřovatele zápisu č. 11/2024 KPD 
 
 
4. OC Květ 
 
„Na úvod tohoto bodu má slovo pan radní pro dopravu Mikuláš Pobuda a uvádí, že KPD toto 
téma probírá z důvodu dispoziční změny křižovatky přilehlé k OC Květ.  
Na nákresu přibližuje členům komise, kde došlo ke změnám oproti dopravní situaci z 
posledního jednání a navrhuje investorovi další připomínky, které považuje za důležité. 
Všichni členové s těmito připomínkami souhlasili a nikdo žádné další nenavrhoval 
Dále se dotazuje na situaci parkovacích míst, kde dojde k navýšení o 29 míst. 
  
Do diskuse se také připojuje pan Ing. Maršálek, který architektům doporučuje zveřejnit 
předběžnou hlukovou studii před řízením. 
 
Probíhá diskuse, ve které pan Dvořák připomíná žádost o statistické využití přilehlých 
světelných křižovatek, na základě, kterých konstatují, že dosavadní využití v maximální 
hodinu je kolem 45% kapacity. 
 

Komise pro dopravu bere na vědomí dopravně inženýrskou studii pro posouzení dopadu 
záměru OC Květ Jabloňová na dopravní situaci, včetně zapracovaných připomínek a žádá 

zástupce investora informovat o případných změnách. 
 

Hlasováno 5 Pro – 0 proti – 0 zdrželo se 
 

Komise pro dopravu schválila stanovisko č. 11/01/2024 
 

 
5. Podněty veřejnosti 
 
Přechod v lokalitě  
 
Pan Maršálek mluví o podnětu veřejnosti, který již probíral s vedoucím pro dopravu. 
V podnětu se jedná přechod, který v lokalitě Zborov zmizel. Tento podnět byl již před 
jednáním komise řešen s odborem dopravy a bylo objasněno, že přechod pro chodce zmizel 
z důvodu úpravy vozovky a nově je v této lokalitě zóna 30 km/h a parkovací zóna. 
Probíhá diskuse.  
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5 Různé 
 
Pod Trnkovem  
Pan Sekal se dotazuje na aktuální stav, neboť dočasná zastávka byla zrušena. Pan Pobuda 
odpovídá, že městská část podala podnět na RoPID. Zastávka v tomto místě bude zřízena, ale 
nejdříve musí dojít k opravě povrchu silnice. 
 
Setkání radních pro dopravu městských částí Praha 1-10 
 
Pan Pobuda informuje komisi o bodech, ke kterým byla přijata usnesení. 

1. Zvýšit četnost usazování botiček na vozidla  
2. Podpora zvýšení kapacit a frekvence odtahu vozidel – Hledání nových ploch na 

zajištění zaparkování odtažených vozidel, i mimo území Prahy. 
3. Radní pro dopravu také žádali primátora Prahy o spuštění připravovaného systému 

monitoringu vozidel, který by měl kontrolovat všechny dopravní přestupky. 
 
Pan Chládek ukazuje svou variantu na upravení křižovatky Ruská, poukazuje na nebezpečí 
střetu vozidel. 
 
Tramvajová Trať Počernická 
Pan Maršálek informuje o záměru teplovodu umístěném v chodníku v ulici Počernická, který 
chtějí spojit s akcí Tramvajová Trať. Zmiňovaný teplovod je pouze záložní zdroj a s TT nemá 
nic společného, řeší se posunutí termínu. V době výstavby tramvajové trati budou stromy, 
které by díky rekonstrukce teplovodu byly odstraněny, fungovat jako hluková bariéra. 
Městská část si žádá o data teplovodu, jak často je záložní zdroj používán a jeho stav, který 
ukáže, zda je potřeba rekonstrukci provést již teď, nebo po ukončení výstavby TT. 
 
Sesuv půdy Rybalkova 
Ing. Maršálek také informuje o schůzce s ředitelem TSK, a náměstkem, kde se probírala ulice 
Rybalkova, kde nedávno došlo k sesuvu půdy. Domluvily se společně na součinnosti 
s projektem, městská část se bude podílet na financování při rekonstrukci parku. 
 
Pan Dvořák se zmiňuje o jízlivém emailu, který se týkal dopravní nehody s cyklistou na 
křižovatce U Slavie. Dále vyjadřuje, že k této tragické události podá vyjádření až po ukončení 
vyšetřování. 
 
Pan Pobuda před závěrem doplňuje informace ze schůzky radních pro dopravu. Po domluvě 
s městskou policií se vozidla zaparkované v rozporu s předpisy odtahují každý den. Tuto 
činnost městská část započala u stadionu Eden během fotbalových utkání, a dále pokračuje i 
v jiných ulicích. 
 
Pan předseda Dvořák zakončuje jednání pozitivní zprávou, které pochází od obyvatel 
Strašnic, kteří jsou velmi spokojení a děkují za práci a přístup Městské policii Prahy 10. 
 
6. Závěr 
 
Pan předseda komise Marek Dvořák ukončil 11. jednání KPD v 17.50 hod. Poděkoval všem 
přítomným a připomněl komisi termín dalšího jednání. 
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Markéta Dostálová   Ing. Jarmila Bendová   Marek Dvořák, BBA 
tajemnice KPD    ověřovatel     předseda KPD 
 

 
 
 
          
 

9.12.2024 
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STANOVISKO KOMISE PRO DOPRAVU RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 10 

11/01/2024 
ze dne 30. 11. 2024 

k bodu č. 4 – OC Květ 
 
Komise pro dopravu  
 

 BERE NA VĚDOMÍ 
 
dopravně inženýrskou studii pro posouzení dopadu záměru OC Květ Jabloňová na dopravní 
situaci, včetně zapracovaných připomínek 
 

 ŽÁDÁ 
 
Zástupce investora informovat o případných změnách 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

5 5 0 0 0 

 
 

Marek Dvořák, BBA – předseda komise 
 
 
 
 

 
 
  
 
 
 
 
 


